
Detaljplan Samsjøen- Håen hytteområde planid 2013017 –merknader høringsperiode 07.05.19- 21.06.19

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Trønder Energi Kraft AS, 13.05.19 1: I ROS-analysen er det under hendelse nr. 4

kommentert at det er liten fare for utvasking. Vi
ønsker å kommentere dette i sammenheng med
planbestemmelsene pkt. 3.1.2 (1589) –Uthus,
naust, badehus. Vår erfaring er at det i regulerte
magasin kan oppstå erosjon i og med at
vannstanden varierer gjennom året, og fra år til
år. Vind-, bølge-og isflakerosjon vil derfor jobbe
med terrenget på annen måte enn om
vannstanden er noenlunde konstant.
Det bør påpekes at i planen at alle tiltak i denne
sonen må utføres slik at de tåler denne
erosjonspåvirkningen.

2: I underpunkt. h) er det beskrevet at naustene
skal planlegges minst 1m over høyeste regulerte
vannstand. Høyeste regulerte vannstand er på
kote 433. Hvor på naustet er referansen for
denne bestemmelsen? Selve naustet er kun en
del av tiltaket, for å få båt inn/ut av naustet blir
det ofte gjort tiltak i form av skinner etc. Burde
det vært et underpunkt. Om båtopptrekk?

3: I hendelse nr. 48 i ROS-analysen er det
kommentert at bør settes opp skilt med info om
at Håen er regulert, og hvilke farer dette
medfører. Et sliktskilt mener vi skal være krav om
å sette opp i naustområdet.

1: ROS- analyse revideres, og det innarbeides
rekkefølgebestemmelse knyttet til
erosjonssikring for naust.

2: Referanse for høyde over regulerte
vannstand skal være bunn på naust. Det
innarbeides bestemmelse som tillater
båtopptrekk.

3: Dette anses i hovedsak som en jobb som
tilhører Trønder Energi.



Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Kart og oppmåling, Melhus Kommune,
15.05.19

Alle eiendomsgrenser i reguleringsområdet er
oppmålte sikre grenser, punktfestene har
ingen faste eiendomsgrenser.
Bruksrettsgrenser innenfor området er
oppmålt av Jordskifteretten.
Ingen merknader fra kart/oppmålings
avdelingen.

Ok, ingen merknader.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Byggesak, Melhus kommune, 16.05.19 1: 3.1.1. d) Takvinkel er angitt, men ikke

takform. Er det meningen at det skal være
mulig med pulttak og valmtak, eller skal det
kun være saltak som skal kunne tillates? Vær
obs på at når det er gitt både maks
mønehøyde og maks gesimshøyde i tillegg til
at takvinkel er gitt innenfor minimum og
maksimum, kan det være noen utfordringer i
forhold til bredden på bygningene.

2: 3.1.1.j) Gjerde, maks 300kvm; regner med
at dette betyr at det inngjerdede området
kan være 300kvm.

1: Det innarbeides krav om saltak for
bebyggelse. Dett sikrer en mer helthetlig
arkitektur og tradisjonell bebyggelse.

2: Planbestemmelse omformuleres slik at den
blir mer forståelig. Tillate inngjerdede område
reduseres til 150 kvm.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Statens Vegvesen, 16.05.19 Statens vegvesen har ingen merknader til

planforslaget
Ok, ingen merknad



Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Arnfinn Hamstad, 19.06.9 1: Lundalsvegen er underdimensjonert, smal,

uoversiktlig og problemer med teleløsning.

2: Ikke mobildekning i område.

3: Ikke tilstrekkelig med p-plasser ved Skjelbreia
for økning i antall hytter.

4: Nye hytter (nr. T35, T36) er planlagt på
oversiden av borehull og kan forringe
vannkvalitet.

5: Ønsker at det reguleres inn naust vest for
Sadelen.

1: Det vil være behov for oppgradering og større
vedlikehold av veg på sikt. Lundadalsvegen er
privat, slik at det er opp til grunneier og veglag og
sørge for dette.

2: Planforslagettar ikke stilling til
mobildekning. Innarbeides som en del av
ROS- analyse.

3: Planforslaget tar ikke for seg områder
utenfor planavgrensningen. Kapasitet anses
som tilstrekkelig på nåværende tidspunkt.

4: Foreløpige vurderinger tilsier ikke at det
skal være tilsig og fare for forurensing av
eksisterende brønner. Forurensing av
drikkevann er mest sannsynlig der det er
overflate drikkevann. Det er stilt krav om
VVA- plan som skal ivareta drikkevann og
utslipp.

5: Område avsatt til naust kommuneplanens
arealdel ved Sadelen har vist seg å være
vanskelig å få utbygd, grunnet
høyspentledninger.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar



Atle Midtlyng, 21.06.19 1: Fortetting må ikke komme for nær
eksisterende hytter.

2: Tomt øst for eiendom må tas bort.

3: Kommune må opparbeide infrastruktur til
nye felt.

4: Det må utvides med flere
parkeringsplasser, særligunder påske.

5: Eksisterende hyttefelt må bygges før nye
åpnes.

1: Fortetting ønskes, da det hindrer en
fragmentert utbygging i område.

2: Tomt ligger lavere i terrenget enn 265/9 og
har akseptabel avstand.

3: Grunneier ved Lundemo bruk, har ansvaret
for eventuelt opparbeidelse av infrastruktur.

4: Det er planlagt godt med parkeringsplasser
i planområde.

5: Det er ikke innarbeidet
rekkefølgebestemmelser til opparbeidelse av
hyttetomter. Det vil være opp til grunneier å
bestemme utbyggingstakt.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Berit Johanne og Svein Anders Holte,
30.05.19

1: Ønsker at bestemmelse 3.1.1, punkt a og b
endres til kun å omhandle samlet bygningsmasse
på 150 kvm.

1: Bestemmelse endres ikke, da foreslåtte
bestemmelser gir klare føringer for hva som
tillates av den enkelte

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Berit og Leidulv Gagnat, 20.06.19 1: Antall nye tomter i planen bør reduseres

kraftig.

2: Hyttetomter som ikke får regulert veg, må
sikres fri bruk av disse og rett til parkering
med gangsti

1: Som en av få hytteområder i kommunen er
det ønskelig med fortetting i eksisterende
utbygde områder.

2: Dette er å anse som privatrettslige avtaler
og omfattes ikke av planforslaget.



3: Reguleringsbestemmelsene må endres slik
at de ikke bryter med intensjon i plan.

4: Tomt nr. 26 må flyttes, enten tas ut eller
flyttes ovenfor tomt nr. 27, grunnet silhuett.

5: Planforslaget bør åpne for at det bygges ut
økte parkeringsarealer for vinterparkering,
både i Skjelbreidalen og ved Granhaugen.

6: Hvis denne reguleringsplanen - som åpner
for betydelig økt trafikk - skal godkjennes, bør
det stilles krav om at utsatte partier av
Lundadalsvegen sikres. Det bør etableres - og
håndheves - nedsatt fartsgrense på f.eks. 40
km/t for hele veistrekningen.

3: Bestemmelser til hyttebebyggelse ivaretar
de lokale byggeskikkene. Det er innarbeidet
bestemmelse som sikrer at bebyggelsen skal
ligge lavt i terrenget og tilpasses eksisterende
terreng på tomta. Dette må tilpasses den
enkelte tomt.

4: Det er fult mulig og terrengtilpasse
bebyggelse på tomt 26, i tråd med
planbestemmelsene.

5: Granhaugen og Granhaugen er ikke en del
av planforslaget, og det tas ikke stilling til
parkering i disse områdene. Ved
vinterbrøyting er det avsatt tilstrekkelig med
parkering i planforslaget.

6: Lundadalsvegen er i dag en privat veg, og
det er opp til Lundemo bruk og veglag å sørge
for oppgradering av denne. Kan ikke regulere
fartsgrense i reg.plan.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Eivind Bugten, 21.06.19 1: Ønsker endring av vegtrase slik vedlagte

skisser viser, der det har vært en tidligere
sti/traktor veg.

2: Ønsker også at det må vurderes om det kan
brukes tett oppsamplingstank for svartvann

1: Foreslåtte endring av vegtrase tas ikke inn.
Stigningsgrad vil være for høy og skjære
gjennom et seterområde.

2: Løsning for vann- og avløpsanlegg blir
utarbeidet i en VA- plan, i henhold til



og infiltrasjon for gråvann fra avløp. bestemmelse 2.3.



Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Even Nordgård, 29.05.19 1: Ønsker at det opparbeides veg adkomsttil

de hyttetomtene som ligger på rekke ved
innsenders eiendom. Det er innsendt to
forslag. Trasevalg sammenfaller med trase for
strømkabel.

1: Foreslåtte vegtrase er ikke utredet i
planforslaget. Ut ifra høydekoter i område
anses forslåtte veg som lite gjennomførbar.
Foreslåtte parkeringsplasser anses som
tilstrekkelig, og det bidrar til å dempe
landskapsinngrepene i område.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Fylkesmannen i Trøndelag, 17.06.19 1: Det bør sikre minimum og maksimum

størrelse på hyttetomtene i
reguleringsbestemmelsene.

2: Det bør kun tillates inngjerding av tomta
rundt veranda og/eller inngangsparti, slik at
beiteinteressene i området blir ivaretatt så
godt som mulig. Dette må i så fall sikres i
bestemmelsene.

3: Antall parkeringsplasser i planen bør
reduseres for å søke å minimere
terrenginngrepene, samt redusere
nedbygging av beiteareal.

4: Gjennom bestemmelsen bør det sikres at
eksisterende skogsvegetasjon får stå mest
mulig urørt.

1: Det innarbeides krav til maks 1000kvm
tomt for alle punktfester og som ikke er
fradelt som egne tomter i område.
Innarbeides i planbestemmelser. Nye tomter
er regulert med forskjellige størrelser pga.
ulike terrengforhold og egnethet.

2:Tillate inngjerdede områder reduseres til
150 kvm rundt hytte.

3: Planområde er et viktig utfarts- og
turområde i tillegg til hyttefelt. Det anses som
viktig å beholde parkering med tanke på
antall hytter og område som turområde.

4: Gjeldende bestemmelser er gode nok.
Dette er også sikret gjennom bestemmelser
om vernskog i Melhus kommune.



Gauldal brann og redning, 21.06.19 1: Det bør innenfor de ulike del-feltene settes
krav til opparbeidelse av vannuttak for
brannslokking med tilstrekkelig kapasitet ref.
TEK § 11-17.

2: Vurderer det som vesentlig at det også
samtidig legges til rette for uttak for vann til
brannslokking i tråd med kommunens VA-
norm, grunnet økt bruk og flere hytter.

1: Dette vil måtte sees på gjennom
utarbeidelse av VA-plan.

2: Dette vil måtte sees på gjennom
utarbeidelse av VA-plan.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Gunhild og Steinar Myhre, 28.05.19 1: Ønsker ikke planlagte trase for veg forbi

deres eiendom. Ønsker at veg legges i sti fram
til hytter på 265/1/92 og 265/1/89.

1: Det anses som lite sannsynlig at det vil
være mulig å opparbeide veg slik det
skisseres, grunnet topografi og bratt terreng.
Foreslåtte veg er heller ikke utredet gjennom
planforslaget.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Gunn Inger og Svein Ola Sognli, 18.06.19 1: Det må ryddes opp i de geografiske

inndelingene av feltene som er vist i
planbeskrivelsen og diverse andre vedlegg.
Reguleringsplan Håen ser ikke ut til og skal
endres i ny plan.

2: Det ligger flere eksisterende brønner
innenfor planområde, som vil kunne bli
berørt av vegbygging og nye hyttetomter.
Disse må sikres i tråd med de anbefalinger
som kommer fram av planforslaget.

1: Det er i dag kun en gjeldende
detaljreguleringsplan innenfor planområde.
Det er Samsjølia hytteområde (1989003).
Resterende områder er avsatt ti
kommuneplanens areadel med oransje farge.
De inndelingene som er brukt i planforslaget
er kun for å illustrere et skille mellom ulike
delområder i planforslaget. Disse er ikke
juridisk bindende på noen måte.

2: Foreløpige vurderinger tilsier ikke at det



3: Vil grunneier selge nye tomter med VA-
anlegg?
Er det i så fall mulighet for tilliggende
eksisterende hytter å søke tilkobling?
Det samme for strøm og vann, tenkes det
etablert av grunneier for nye tomter?
Eller er det forutsatt at både eksisterende og
eventuelt nye hytter går sammen og
etablerer egne anlegg?

4: Vil grunneier selge nye tomter med veg
frem?
Eller er det også her forutsatt at eksisterende
og eventuelt nye hytter går sammen om felles
veg?

5: Veg fram til og i planområde må utbedres.
Hvem skal gjøre dette, hvilke strekning skal
utbedres, hvorfor er ikke Lundadalsvegen
forbi planområde ikke en del av forslaget?
Ønsker informasjon planer for vegen.

6: Vil grunneier etablere de manglende p-
plassene for egen regning når det nå stilles
krav til antall p—plasser?

7: Hvorfor er det tenkt etablering av naust ett
sted?
Hvor mange naust vil det bli tillatt å oppføre?

skal være tilsig og fare for forurensing av
eksisterende brønner. Forurensing av
drikkevann er mest sannsynlig der det er
overflate drikkevann. Det er stilt krav om
VVA-plan som skal ivareta drikkevann og
utslipp.

3: Kommunen vil i arbeidet med planforslaget
ikke ta stilling til hvordan salg av tomter og
opparbeidelse av infrastruktur utføres. Det er
i fra kommunens side lagt inn krav om
infrastruktur soner knyttet til vann og avløp,
som skal sikre en helhetlig og forsvarlig
utbygging.

4: Kommunen vil ikke ta stilling til disse
spørsmålene, da det er opp til grunneier å
avgjøre.

5: Det foreligger ingen krav til utbedring av
vegen i planforslaget. Hvordan dette skal
gjøres er opp til grunneier og veglag. Om hele
vegen eller deler av den skal utbedres vil
være opp til grunneier/veglag. Grunnen til at
Lundadalsvegen i sin helhet langs med
planområde ikke er tatt inn, er fordi
utbedring av veg ikke trenger å være hjemlet i
en reguleringsplan.

6: Det er stilt krav til antall plasser når



Hva skjer hvis det er flere som ønsker naust
enn tiltenkt maks antall naust? Loddtrekking?

parkeringen skal opparbeides. Det er ikke stilt
krav til hvem som skal opparbeide disse.

7: Naustområde er avsatt i planforslaget, i
tråd med areal avsatt i kommuneplanens
areadel. Det er i kommuneplan avsatt kun to
områder til dette. Antall naust vil være opp til
utbygger å avgjøres, i tråd med arealet avsatt
og bestemmelsene som er fastsatt. Hvem
som får naust er ikke opp til kommunen å
avgjøre.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Horg jakt og fiskeforening, samt Lundadalen
beitelag, datert 19.06.19

1: Ser at det reguleres inn ett nyt
hytteområde vest for Håen 1 og nordover opp
imot Steinskirka. Dette er ett område hvor
det er flere gode rype og orrfugl revir, samt
godt elghabitat. Område vil være
ødeleggende for vilt, og må utredes.

2: På Kråklivollen så det slippes det årlig ca.
700 beitedyr, dette er ett av de største
beiteområdene i Melhus kommune.
Beitebruksplan MÅ utarbeides før det gås
videre med ny reguleringsplan i området.

1: Område er avsatt i kommuneplanens
arealdel til fritidsboligbebyggelse, og anses
som tilstrekkelig utredet og vurderti
forbindelse med dette arbeidet. Rådmannen
ser derfor ingen behov for, ogvidere utrede
eventuelle konsekvenser utover det arbeidet
som er i gjort i kommuneplanens arealdel.

2: Område er avsatt i kommuneplanens
arealdel til fritidsboligbebyggelse, og anses
som tilstrekkelig utredet og vurder i
forbindelse med dette arbeidet. Rådmannen
ser derfor ingen behov for ogvidere utrede
eventuelle konsekvenser utover det arbeidet
som er i gjort i kommuneplanens arealdel.
Det er per dags dato ikke planlagt
utarbeidelse av ny beitebruksplan.



Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Hytteforening Håen 1, datert 19.06.19 1: Lundadalsvegen er ikke dimensjonert for

en trafikkøkning. Vegen er smal, uoversiktlig
og svingete, samtidig som den utsettes for
sterk telehiv som gjør vegen tilnærmet
ufremkommelig i vårløsningen. En fortetting
gir stor belastning på vei samt at det under
oppføring av nye hytter vil være en betydelig
belastning gjennom tungtrafikk

2: Fler km. Av Lundadalsvegen er uten
mobildekning, innsatstid ved en ulykke vil
være lang og en fortetting vil øke trafikken
langs veien og der igjennom faren for ulykker.

3: Vinterparkering i Skjelbreia eller
Granhaugen er ikke dimensjonert for en
fortetting. P-plass i Skjelbreia har ikke
kapasitet til dagens antall hytteeiere i
utfartshelger.

4: Dagens forslag til fortetting/plassering av
nye hytter tar ikke hensyn til etablerte
vannposter/borehull/drikkevannskilder, ref.
anbefaling i planbeskrivelsen s 25 og 26, da
nye hytter er plassert ovenfor
drikkevannskilder.

5: Naust er i forslag til reguleringsplan tegnet

1: Det foreligger ingen krav til utbedring av
vegen i planforslaget. Hvordan dette skal
gjøres er opp til grunneier og veglag. Om hele
vegen eller deler av den skal utbedres vil
være opp til grunneier/veglag.

2: Bortfall av mobildekning vurderes i ROS.
Det tas ikke videre stilling til bortfall av
mobildekning i planforslaget.

3: Planforslaget tar ikke for seg områder
utenfor planavgrensningen. Kapasitet anses
som tilstrekkelig på nåværende tidspunkt.

4: Foreløpige vurderinger tilsier ikke at det
skal være tilsig og fare for forurensing av
eksisterende brønner. Forurensing av
drikkevann er mest sannsynlig der det er
overflate drikkevann. Det er stilt krav om
VVA-plan som skal ivareta drikkevann og
utslipp.

5: Det var i utgangspunktet tenkt plassert ved
Salen, men utfordringer knyttet til
høyspentledninger gjorde at det ikke ble
plassert her.



inn mellom Kråklia og Samatun.
Hytteforeningen Håen 1 ber om at naust også
reguleres inn vest for Salen.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Jon Anders Hagen, datert 20.06.19 1: Nye hyttetomter vil sterkt forringe

landskapet, og vil ikke ivareta intensjonen
med plan med terrengtilpasning.

2: Fortetting vil forringe kvalitetene for de
eksiterende hyttene og infrastruktur er for
dårlig.

3: Konsekvenser en fortetting vil ha for
drikkevannskvalitet nedstrøms er ikke bra nok
ivaretatt.

4: Er forundret over at det ikke forsøkes solgt
flere av de ubebygde tomtene, før nye
reguleres inn.

1: Fortetting er et virkemiddel for å hindre
spredt og fragmentert utbygging, som
beslaglegger større områder. Det er lagt inn
bestemmelser som skal sikre en best mulig
terrengtilpassing av ny bebyggelse.

2: Se kommentar til punkt 1.

3: Foreløpige vurderinger tilsier ikke at det
skal være tilsig og fare for forurensing av
eksisterende brønner. Forurensing av
drikkevann er mest sannsynlig der det er
overflate drikkevann. Det er stilt krav om
VVA- plan som skal ivareta drikkevann og
utslipp.

4: Det er ikke fastsatt
rekkefølgebestemmelser til utbygging av
feltene. Hvordan ubebygde disponeres er opp
til grunneier.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Kai Otto Nilsen og Ann Jori Romunstad,
13.06.19

1: Ønsker å få regulert inn vegen de fikk
midlertidig dispensasjon for, da de etablerte

1: Ja, foreslåtte trase legges inn i
planforslaget.



ny hytte. Det er i planforslaget ikke foreslått
opparbeidet veg fram til deres hytte.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Kai Otto Nilsen og Ann Jori Romunstad,
17.06.19

1: Ønsker at grunnvannsbrønn blir hensyntatt
og registrert i planforslaget.

1: Foreløpige vurderinger tilsier ikke at det
skal være tilsig og fare for forurensing av
eksisterende brønner. Forurensing av
drikkevann er mest sannsynlig der det er
overflate drikkevann. Det er stilt krav om
VVA-plan som skal ivareta drikkevann og
utslipp.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Kjell Magne Eggen, datert 19.06.19 1: Er bekymret for at fortetning av område vil

forringe verdien av område.

2: Er bekymret for at nye hytter ovenfor
eksisterende vannkilder vil forurense
drikkevann nedstrøms.

3: Nye planlagte adkomstveger må planlegges
slik at de hensyn tar brønner og avrenning
ned mot drikkevannskilder.

4: Sikkerhet langs med Lundadalsvegen må
utredes nærmere med tanke på vegens
beskaffenhet og trafikksikkerhet. Behovet for
vinterparkering må sees nærmere på.

1: Fortetting er et virkemiddel for å hindre
spredt og fragmentert utbygging, som
beslaglegger større områder. Det er lagt inn
bestemmelser som skal sikre en best mulig
terrengtilpassing av ny bebyggelse.

2: Foreløpige vurderinger tilsier ikke at det
skal være tilsig og fare for forurensing av
eksisterende brønner. Forurensing av
drikkevann er mest sannsynlig der det er
overflate drikkevann. Det er stilt krav om
VVA-plan som skal ivareta drikkevann og
utslipp.

3: Se punkt 2.



4: Det foreligger ingen krav til utbedring av
vegen i planforslaget. Hvordan dette skal
gjøres er opp til grunneier og veglag. Om hele
vegen eller deler av den skal utbedres vil
være opp til grunneier/veglag.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Laila Gimse og Kolbjørn Gimse, datert
21.06.19

1: Veg forslagfor hyttene 265/22 og 265/1/56
og videre vegtrase nord, går rett over våre
borehull. Veg må legges om for å unngå
skader på drikkevann.

1: Ut ifra innsendte tegninger ser ikke
forslåtte vegtrase ut til å komme i konflikt
med borehull. Foreløpige vurderinger tilsier
ikke at det skal være tilsig og fare for
forurensing av eksisterende brønner.
Forurensing av drikkevann er mest sannsynlig
der det er overflate drikkevann. Det er stilt
krav om VVA- plan som skal ivareta
drikkevann og utslipp.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Landbruksavdelingen, Melhus kommune,
datert 13.06.19

1: Planområdet som ligger nord for Håen, er
attraktive områder for utmarksbeiting. Her
beiter sauer fra Lundadalen Beitelag. Disse
slippes hovedsakelig fra Kråklivollen, men
også fra
Reinsvollen har det vært slipp av beitedyr
(sau). Denne lia nord for Håen er godt
utmarksbeite. Planforslaget vil ha negative
konsekvenser for utmarksbeitinga. Dette fordi
det legges opp til fortetting med ca. 50 nye
hyttetomter i tillegg til de som allerede er

1: Fortetting er et virkemiddel for å hindre
spredt og fragmentert utbygging, som
beslaglegger større områder. Det er lagt inn
bestemmelser som skal sikre en best mulig
terrengtilpassing av ny bebyggelse. Areal som
kan gjerdes inn reduseres til 150 kvm, slik at
beiteareal og privatisert areal reduseres.

2: Landskapskonsekvensene ved
opparbeidelse av vegtraseer vil være
merkbare. Terreng innenfor planområde gjør



etablert. Forslaget sier at hyttetomtene, som
også er store, kan inngjerdes med inntil 300
m2, og hyttene som kan bygges blir større
enn de som hittil har vært bygd.

2: Det legges opp til bygging av veger i
vegklasse 3 fram til mange av dagens hytter,
samt til nye hyttetomter (til sammen ca. 50
stk) i planområdet. Disse vegene vil til dels få
store skjæringer. Til sammen vil dette
innebære «barrierer» for beitenæringa som vi
mener er uheldig. Mulighetene for
«gjennombeiting» i området begrenses
sterkt, og dette vil også være hindringer i
sanketida for sauene.

3: For Reinsvollen planlegges ny veg fram til
hytte mnr 265/1/12 over setervollen. Denne
bør utgå, da denne vil hindre dagens adkomst
til setervollen og berøre setervollen. Denne
hytta bør kunne parkere nede ved nabohytta,
mnr 265/1/8, og følge dagens sti opp til hytta.

4: Det foreslås også nybygd veg i vegklasse 3
rundt Kråklivollen. Denne bør utgå, da dette
vil kunne bli et hinder for
landbruksinteressene her (beiting bl.a). I dag
er det en liten beskjeden vegadkomst til
eksisterende hytter her, noe som fortsatt bør
bestå slik i framtida.

det vanskelig å få til vegtraséer som ikke gjør
merkbare inngrep. Fortetting og veger vil
medføre begrenset beiteareal og lage
hindringer for beitedyr. Det er vanskelig å få
til et balansert planforslag som ikke medfører
konsekvenser for utmarksbeite, samtidig som
man skal få til en balansert fortetting og
etterspørsel etter høyere standard på
hyttefeltet.

3: Veg fram til 265/1/12 tas ut av
planforslaget.

4: Foreslåtte vegtrase beholdes da det er en
allerede eksisterende veg her i dag.



Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Magne Inge Thomassen, datert 21.06.19 1: Tomteutforming er sentrert om annekset

og ikke festepunkt som vist i vedlegg. Dette
vil gjøre det vanskelig å plassere en
hovedhytte noenlunde hensiktsmessig. Dette
betyr med andre ord en betydelig forringelse
av tomten som ikke kan aksepteres.

2: Har lagt inn forslag til noenlunde utforming
av tomt som tar utgangspunkt i eksisterende
reguleringsplan og bedret adkomst til tomten.

3: Sammenlignet med hva planen er vist med
adkomst helt frem til tomtegrense for veldig
mange tomter, mener jeg prinsipielt dette må
da gjelde for alle tomter hvor det er teknisk
mulig.

4: Deres forslag til tomteutforming for tomt
265/1/80 hvor annekset er vist som
hovedhytte (sentrert i midten av tomten) er å
betrakte som en grov feil og må følgelig rettes
opp.

1: Eksisterende punktfester endres til
sirkeltomter slik at det er mulig å fradele
tomter opp til 1000 m2 i tråd med
planbestemmelser.

2: Se punkt 1.

3: Adkomstalternativene er lagt til tomter
hvor de vil gjelde for flere og hvor der
forsvarlig med tanke på landskapsinngrep.
Lengre og større veger som gjelder for en
eller få tomter er tatt ut, da nytteverdi er veid
opp imot landskapsinngrepene.

4: Se punkt 1 og 2.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Mattilsynet, datert 21.06.19 1: Mattilsynet legger til grunn at

tilfredsstillende vannforsyning etableres,
basert på de gode undersøkelsene og

1: Det er innarbeidet krav om VVA-plan for å
sikre forsvarlig vannforsyning og avløp til
hyttetomtene. Det vil ikke bli stilt krav om



vurderingene som er gjort.
-Kvalitetskravene i henhold til
drikkevannsforskriften § 5 må overholdes.
-Drikkevannsforsyning må tilstrekkelig
kapasitet og leveringssikkerhet ivaretas.
-Bør vurdere å legge inn krav om innlagt vann.
-Vannledninger må tilstrekkelig kvalitet og
dimensjon.
-Eksisterende vannforsyning må ikke påvirkes
negativt.
-Løsning for avløp/gråvann må etableres på
en forsvarlig måte.
-Det bør etableres hensynsoner for
drikkevann, for å sikre eksisterende
vannforsyning.
-Nye vannforsyningssystemer må registreres
hos Mattilsynet.
-Gjeldende VA-norm må legges til grunn.
-Det må avklares tidlig hvem som skal stå
ansvarlig for vannforsyningen.

innlagt vann, da dette er fritidsboliger.
Det er stilt krav om utbygging av
avløp/gråvann i delfelt, om dette er aktuelt.
Hensynsoner for drikkevannskilder etableres.
Nye drikkevannskilder rapporteres til
Mattilsynet.
Vannforsyningssystemer og avløpsanlegg, skal
utformes i henhold til kommunal VA-norm.
Vannforsyning vil være privat og ikke
kommunal.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Melhus Røde kors, datert 18.06.19 1: Planlagt intern adkomstveg, linje 66000, vil

som inntegnet ikke berøre vår eiendom,
imidlertid må det tas hensyn ved plassering
av stikkrenner for ikke å komme i konflikt
med dreneringsgrøft rundt Samatun.

2: Man bør ikke bruke tunnelmasse fra
tippområde ved Samatun da avløpsanlegget

1: Dreneringsgrøft vil bli hensyntatt i
forbindelse med opparbeidelse av veg.

2: Om det skal tas i bruk tunnelmasse for
opparbeidelse av veger, vil man ved et uttak
måtte hensyns ta eksisterende avløpsanlegg
her.



ligger her.

3: Område ved deres eiendom bør avsettes til
helikopterlandings område, med
hensynssone.

3: Planformål for det aktuelle område endres
sikringssone H190-landingsplass helikopter i
plankart og planbestemmelser.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Ole Gladsø, datert 20.06.19 1: Det er ikke samsvar mellom de

delområdene som er brukt i planbeskrivelsen
og de øvrige dokumentene i planforslaget.

2: Fortetning vil forringe kvalitetene i
eksisterende hytteområdet. Ber om at hytte
T35, T36 og T37 tas ut.

3: Foreslåtte vegtraséer ser ut til og ikke være
terrengtilpasset og tilfeldig plassert.
Vegtraséer må også ta hensyn til
drikkevannsledninger brønner.

4: Nye tiltak bør etableres nedstrøms
eksisterende vannkilder, må dette også bety
at det ikke bør etableres nye hytter OVER
eksisterende vannkilder. Plassering av de nye
tomtene T 35 og T 36, forutsettes tatt ut av
planen.

5: Det er uavklart hvem som skal ha ansvar
for opparbeidelse av VA-anlegg og veger.

1: Delområdene som er brukt i planforslaget
er geografiske inndelte områder brukt som
illustrasjoner, og er ikke juridisk bindende i
plan.

2: Fortetting er et virkemiddel for å hindre
spredt og fragmentert utbygging, som
beslaglegger større områder. Det er lagt inn
bestemmelser som skal sikre en best mulig
terrengtilpassing av ny bebyggelse.

3: Foreløpige vurderinger tilsier ikke at det
skal være tilsig og fare for forurensing av
eksisterende brønner. Forurensing av
drikkevann er mest sannsynlig der det er
overflate drikkevann. Det er stilt krav om
VVA-plan som skal ivareta drikkevann og
utslipp.

4: Se kommentar 3.

5: Opparbeidelse av VA- anlegg og veger er
opp til grunneier og hytteeiere.



6: Hvem har ansvar for opparbeidelse av
regulerte parkeringsplasser.

7: Det bør etableres flere naustområder, og
regulerte naustområdet må flyttes nærmere
eksisterende hytter.

6: Grunneiere eller hytteeiere har ansvar for
opparbeidelse avregulerte parkeringsplasser.

7:Det er avsatt to naustområder i
kommuneplanens arealdel. Området avsatt
ved Salen har vist seg vanskelig å opparbeide
da det er høyspentledninger som går tvers
igjennom område. Det er derfor lagt til kun et
naustområde.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Pål Nergård, datert 16.06.19, 265/1/76 1: Ønsker at det anlegges stikkveg til

innsenders hytte, samt øvrige som ligger på
rekke, fra regulerte veg. Forslag til veg vil ikke
medføre store terrenginngrep.

1: Foreslåtte vegtrase er ikke utredet i
planforslaget. Ut ifra høydekoter i område
anses forslåtte veg som lite gjennomførbar.
Foreslåtte parkeringsplasser anses som
tilstrekkelig, og det bidrar til å dempe
landskapsinngrepene i område.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Robert Bjørgen, datert 21.06.19, 265/38 1: Ønsker at veg på rundt 20 meter blir

regulert til innsenders hytte, slik skissert.
1: Det er ikke ønskelig å anlegge lengre veger
fram til kun en tomt, grunnet
landskapsinngrep.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Sametinget, 17.06.19 1: Ser det som lite sannsynlig at det finnes

ukjente automatisk freda, samiske
kulturminner i tiltaksområdet. Har derfor

1: Ok, lite aktuelt med samiske kulturminner.



ingen spesielle kulturminnefaglige
innvendinger til planforslaget.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Samsjølia hytteforening, datert 21.06.19 1: Ønsker en mer fleksibel løsning på

vegtraséer, slik at de kan opparbeides etter
behov og ønsker.

2: Det finnes gamle masseuttak i område som
kan brukes til masseuttak.

3: Ønsker atbestemmelse 3.1.b endres til å
omfatte bebyggelse på totalt 150 m2.

4: Ønsker at reguleringsplanen skal åpne for å
tillate godkjente renseanlegg for WC.

1: Plankartet er juridisk bindende, og det kan
dermed ikke fravikes fra de traseene regulert
i planen.

2: Masseuttaket er ikke en del av
planforslaget. Uttak av masser må avklares
med grunneier.

3: Bestemmelse endres ikke da dette sikrer en
enhetlig og lik bebyggelse i område.

4: Reguleringsplan åpner for godkjente
renseanlegg for WC. Hvilke renseanlegg som
opparbeides avhenger av løsninger som blir
valgt.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Teknisk drift, Melhus kommune, datert
21.06.19

1: Anbefaler av nye VA-anlegg opparbeides i
henhold til kommunens VA-norm.

2: I og med at det er private veganlegg i
planområde, vil ikke kommunen kreve at
veger opparbeides i henhold til kommunens
vegnorm.

1: Det legges inn krav i bestemmelsene at VA-
anlegg skal opparbeides i henhold til
kommunens VA-norm.

2: Ok, ikke krav om at veganlegg opparbeides
i henhold til kommunal VA-norm.



Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Trøndelag Fylkeskommune, datert 21.06.19 1: Planområde er endret etter det ble meldt

oppstart av planarbeid i 2013. For de
områdene som er utvidet må det utføres
arkeologiske registreringer.

2: I område sør for Kråklivollen hvor det
planlagt parkering og naust, er det
jernvinneanlegg. Disse må vises med
bestemmelsesområde og sis nummer H730_5
og H730_6, samt hensynssone c) H570.

3: Om merknadene ikke imøtekommes vil det
fremmes innsigelse til planen.

1: Ok, det må utarbeides nye arkeologiske
registreringer ved utvidelse av planområde.
Planområdet er redusert med den
planavgrensningen det ble varslet oppstart
på.

2: Jernvinneanlegg sør for Kråklivollen
innarbeides bestemmelsesområde H730_5 og
H730_6, samt hensynssone c) H570.

3:Planområdet er redusert med den
planavgrensningen det ble varslet oppstart
på. Innsigelsen vurderes da imøtekommet.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
VA og spredt avløp, Melhus kommune, datert
18.06.19

1: Hyttefeltet må reguleres med avløpsfrie
toalett som Bioforsk beskriver.

2: Det må være krav til badevannskvalitet på
vannet som slippes ut etter rensing.

3: I hyttefeltet i sørøst, planid 2007007, står
Lundemo Bruk som grunneier og utbygger.
VA-planen for dette området har det vært
problemer med, og siste informasjon her er at
det planlagte renseanlegget som skulle
betjene alle hyttene ikke blir bygget på grunn
av for lite salg av tomter. VA-planen for
hyttefeltet som er på høring nå, må deles opp

1: Ivaretas i VVA- plan

2: Ivaretas i VVA- plan

3: Ivaretas i VVA- plan, oppdelt i ulike VA-
områder
Krav om VVA-plan utsløses ved første
byggesøknad for hvert felt innarbeides i
planbestemmelsene.

4: Ivaretas i VVA- plan.

5: Ivaretas i VVA- plan.



på en slik måte at håndtering av gråvann lar
seg bygge ut selv om hyttene blir solgt over
en lengre periode. Det er mest forutsigbart
for de som kjøper hytter, og minimerer
behovet for dispensasjon fra
reguleringsplanen eller ekstra kostander ved
bygging av hytte med avløpsløsning i flere
etapper.
-Hyttene er delt inn i grupper som trenger
hver sin VA-plan. Kravet bør kanskje være noe
sånt som at «Krav om VA-plan utsløses ved
første byggesøknad for hvert felt» eller noe
lignende.
-Det må også inn en bestemmelse som sier
noe om VA for de eksisterende hyttene? Dvs.
at gamle hytter ikke kan søke om
gråvannsutslipp før det foreligger en gyldig
VA-plan for sitt delområde.

4: Det må tas høyde for overvannshåndtering
i 200-års flom perspektivet med klimapåslag.

5: Riktig drenering langs veinettet vil redusere
fare for utvasking og ødeleggelse av veiene,
og samtidig bidra til reduksjon i
teleproblematikk.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Friluftsliv, Melhus kommune, datert 20.06.19 1: Planen legger opp til inngrep som vil

forringe landskapet som friluftsområde. Veg
1: Vegtraséer er regulert slik at man får
akseptable stigninger. De er også forsøkt lagt



og vegfyllinger, samt fortetting med flere
hytter, vil bli dominerende og det vil skape
barrierer for stier og skiløyper på veg mot
utfartsterrenget (vest/øst). Dette må avbøtes
slik at gjennomgående traséer
opprettholdes. Vegene bør legges slik at de
følger terrenget på en naturlig måte og
vegskjæringene reduseres så mye som mulig.

2: Dagens trasé for oppkjøring av skiløype til
Oksdalen må reguleres inn i planen med et
arealformål som sikrer den der den er i dag.
(Gps registrert).

3: Det er planlagt svært mange p-plasser (ca.
350) langs Lundadalsvegen som også vil
utgjøre store terrenginngrep. Er det
unødvendig mange siden det planlegges veg
opp til hyttene?

4: P-11 må forbeholdes allmenheten og
merkes til frilufts parkering. (ved start P-leia,
Kråklivollan).

5: Det vil være sannsynlig at det melder seg
krav om opprusting av Lundadalsvegen på
grunn av økt hyttebygging. Det må ikke føre
til for høge bomavgifter for friluftsutfart (er
allerede svært høg).

slik at man unngår nedbygging av myr i størst
grad og unngå alt for store landskapsinngrep.

2: Skiløypetrase kan opparbeides slik den
gjøres i dag med snøscooter. Dette reguleres
av motorferdselloven.

3: Parkeringsplasser er tenkt opparbeidet
med tanke på de alle de nye tomtene som er
regulert. Parkeringsplasser er også tenkt
brukt om veger opp til hyttetomter ikke
opparbeides.

4: parkeringsplasser er regulert som f_felles.
De er dermed ikke private, og kun forbeholdt
hytteeiere.

5: Lundadalsvegen er privat og eies
grunneiere og veglag. Bomavgifter er dermed
opp til grunneier/veglag å fastsette.

6: Naustområde er avsatt i kommuneplanens
arealdel. Avsatte nautområde er dermed i
tråd med plan.



6: Naustområde bør tas ut av planen. Det
legger beslag på strandområde for
allmenheten og vil i alle fall bare komme et
fåtall av hytteeierne til gode.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Kommuneoverlege, Melhus kommune, datert
16.05.19

1: Alle tiltak som reduserer faren for lokal
forurensing er viktige utfra et samfunns- og
smittevernsperspektiv. Det er viktig at det
stilles krav om god drikkevannskvalitet, og at
man unngår forurensing av drikkevann.

2: Når det gjelder friluftsliv er det viktig at det
sikres tilgang til utfartsområder for alle, ikke
bare hytteeiere.

1: Krav knyttet til opparbeidelse av VA- anlegg
skal ivareta og redusere faren for forurensing
av drikkevann.

2: Det er i størst mulig grad ivaretatt stier og
utfartsområder i planforslaget, slik at disse er
sikret for allmenn tilgang.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Skog og viltforvaltning, Melhus kommune,
datert 11.09.19

Innen området er det registrert flere viktige
viltområder, både med viltverdi A og B. Det er
også registrert flere MiS-
figurer/nøkkelbiotoper, spesielt fra
Kråklivollen og innover dalen. Dette er viktige
livsmiljøer for en rekke arter. Bakkedraget
langs Kråka er registrert som et viktig
naturområde som binder sammen andre
naturverdier. De meandrerende områdene
langs bekken, spesielt i de flatere
myrområdene, er viktige våtmarksområde for
fugl, spesielt vadere.

Arealer som ikke er avsatt til utbygging, har
fått formål LNFR, hensynssoner og bruk og
vern av sjø og vassdrag med tilhørende
strandsone. Disse vurderes til å i tilstrekkelig
grad ivareta naturmangfold og hindre inngrep
i områder ikke avsatt til utbyggingsformål.
Videre er disse områdene som påpekt forsøkt
i størst mulig grad ivaretatt og holdt unna
utbygging.



Av arter ellers i området er det registrert
yngleområde for storlom, tretåspett,
dvergfalk og perleugle.

Det er viktig at disse naturområdene,
livsmiljøene og yngleområdene ikke berøres
av en evt. inngrep som er planlagt i
forbindelse med detaljreguleringav
Samsjølia/Håen hyttefelt.

Merknad fra Merknad Rådmannens kommentar
Formannskapets behandling 30.04.19, sak
42/19

Før sluttbehandling skal det tas en
overordnet vurdering på hvilke vegstrekk det
er hensiktsmessig å videreføre grunnet
stigningsforhold, og hvilke som må tas ut
grunnet store landskapsinngrep

Vegstrekninger er vurdert med forslagstiller.
Det er enighetom å beholde vegstrekningene
slik de framgår av plan, da disse er de mest
hensiktsmessige.


